
 
 
 

  
Україна 

ШЕПЕТІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
ХМЕЛЬНИЦЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

ХL сесії міської ради VІІ скликання 

 

07 червня 2018 року               м. Шепетівка 

         10.22 год                                                     велика зала засідань виконавчого комітету 

Шепетівської міської ради 

 

Всього депутатів міської ради    – 34 чол. 

 

Присутніх на сесії депутатів       – 30 чол. 

         (список додається) 

 

Запрошених                                  – 11 чол. 

         (список додається)  

 

В сесійній залі присутні заступники міського 

голови, начальники управлінь та відділів 

виконавчого комітету Шепетівської міської 

ради, представники ЗМІ, мешканці міста 

          

 

Засідання ХL сесії міської ради VІІ скликання розпочинає і веде міський голова Полодюк 

М.І.. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував депутатам міської ради зареєструватись за 

допомогою електронної системи голосування «Віче», повідомив, що в залі присутні 30 

депутатів міської ради і міський голова, сесія є повноважна та оголосив засідання ХL сесії 

міської ради VІІ скликання відкритим. 
 

Прозвучав Державний Гімн України. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово секретарю міської ради Кикотю М.Ю., який 

повідомив про : 

- депутатський запит Потапової Г.Л. щодо неотримання повної інформації на звернення 

депутата міської ради та  прохання в установлені терміни ( до 11.06.2018) надати вичерпну 

інформацію; 

- депутатський запит Собчук Н.М. (повідомила, що свої запити зачитає сама); 

- депутатський запит Бунечко А.В. (повідомила, що свій запит зачитає сама). 
 

Депутат міської ради Собчук Н.М. звернулася з проханням розібратися в ситуації, яка 

склалася між мешканцями вул. Косецька та КП «ШРЕП», зокрема надати пяснення про 

законні підстави комунального підриємства «ШРЕП» для надсилання квитанцій 

мешканцям вул. Косецької із зазначенням суми для проплати за вивіз сміття та суми боргу 

за надану послугу, так як персональний договір між мешканцями та ШРЕПом не 



підписано, послуга з вивозу сміття не надається, оскільки сміттєвоз на вулицю не 

заїжджає через відсутність належного грунтового покриття та вузької дороги. Попросила 

надати відповіді згідно з чинним законодавством щодо законних підстав правомірності 

дій ШРЕП; які дії вжито для вирішення проблеми щодо підсипки, грейдерування, 

утрамбування вул. Косецької та вирішити питання підсипки, грейдерування, 

утрамбування вул. Косецької. 
 

Депутат міської ради Собчук Н.М. повідомила, що наступний запит стосується ситуації, 

яка склалася у місті щодо підготовки закладів освіти до нового навчального року, а саме 

інформувала, що станом на 07.06.2018 р. міським виконавчим комітетом не передбачено 

видатки на поточні, капітальні ремонти закладів освіти, придбання комп'ютерної техніки,  

спортивного чи іншого облалнання, на протипожежні енергозберігаючі заходи з метою 

створення належних санітарно-гігієнічних умов безпеки перебування у закладі. Назвала, 

яке фінансування потрібно навчальним закладам (відповідно поданих фінансових 

бюджетних запитів), а яке визначено лімітною довідкою, надала інформацію про те, що в 

квітні з незрозумілих причин з теплопостачання навчальних закладів було взято 308 465 

грн. 56000 грн. із харчування ( це захищені статті) допоки обіцяного повернення коштів не 

було. Запитала, яка робота проводиться посадовими особами для вирішення даного 

питання, які видатки будуть в міському бюджеті для нової української школи тощо. 

Інформувала про суму податку, що сплачується з працівників навчальних закладів в 

міський бюджет. Наголосила на розпорошенні владою місього бюджету (для прикладу 

назвала: новостворений центр ПМСД та суми коштів на його утримання, виділення коштів 

на протиожеледну суміш). Зачитала прохання на чергову сесію міської ради підготувати 

інформацію про аналіз видатків для проведення поточних капітальних ремонтів, 

придбання інвентаря і обладнання, у зв'язку з підготовкою навчальних закладів до нового 

навчального року; надати інформацію в розрізі по кожному навчальному закладу про 

видатки для створення умов у перших класах, відповідно до вимог нової української 

школи; включити у порядок денний сесії 07 червня 2018 року питання про виділення 

коштів закладам освіти на проведення поточних ремонтів та придбання комп'ютерної 

техніки, спортивного та іншого обладнання для організації навчально-виховного процесу 

у новому навчальному році. 
 

На екрані презентувала діаграму - видатки на поточний ремонт, на капітальний ремонт 

м.Хмельницький. 
 

Депутат міської ради Бунечко А.В. виступила з запитом щодо створення центру ПМСД в 

місті, про не надання економічних розрахунків, про доцільність відкриття. Подала 

інформацію про суми коштів,  які потрібно на створення даного комунального закладу;  

наголосила на недоцільності прийнятого рішення на пленарному засіданні 05 квітня 2018 

року при роботі закладу Шепетівський Центр ПМСД та запропонувала включити в 

порядок денний проект рішення щодо скасування рішення сесії від 05 квітня 2018 року 

«Про створення комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський 

центр первинної медико-санітарної допомоги». 
 

Міський голова Полодюк М.І. звернувся до представників засобів масової інформації з 

проханням добути до кінця пленарного засідання (до питання «Різне») де будуть надані 

грунтовні відповіді керівників відділів, управлінь та заступників на всі звинувачення про 

бездіяльність влади.  
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що на порядок денний виносились 42 питання та 

в результаті обговорення надійшли додаткові питання, які розглянуті на засіданнях 

депутатських комісій. Тому запропонував затвердити перелік питань порядку денного ХL 

сесії міської ради VІІ скликання «за основу»:  

1. Про заборону торгівлі на тротуарах міста та упорядкування тротуару по вул. Героїв Небесної 

Сотні, 25-29 



Доповідає: Прохорчук В. П. – депутат міської ради VII 

скликання 

2. Про затвердження плану роботи міської ради на ІІ півріччя 2018 року 

Доповідає: Кикоть М. Ю. – секретар міської ради 

3. Про внесення змін до Програми надання фінансової підтримки громадський організаціям 

інвалідів і ветеранів, діяльність яких має соціальну спрямованість на 2018-2020 рр. 

Доповідає: Драпуля Н. В. – начальник відділу 

інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 

4. Про створення комунальної установи «Шепетівський міський інклюзивно-ресурсний центр 

Шепетівської міської ради Хмельницької області» 

Доповідає: Тихончук Л.І – начальник управління освіти 

5. Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради від 09 серпня 2011 року № 12 «Про 

затвердження в оперативне управління або повне господарське відання комунального майна 

територіальної громади» 

Доповідає: Тихончук Л.І – начальник управління освіти 

6. Про відкриття відділень в Шепетівській дитячо-юнацькій спортивній школі 

Доповідає: Тихончук Л.І – начальник управління освіти 

7. Про внесення доповнень до міської Програми «Питна вода» на 2006-2020 роки», затвердженої 

рішенням ХI сесії міської ради V скликання №9 від 21 грудня 2006 року “Про затвердження 

міської Програми «Питна вода» на 2006-2020 роки» 

Доповідає: Цвіркун П. І. - начальник управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

8. Про внесення доповнень до Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої 

інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки, затвердженої рішенням ХХІХ сесії міської 

ради VII скликання №6 від 28.11.2017 року «Про затвердження Програми утримання та розвитку 

автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки» 

Доповідає: Цвіркун П. І. - начальник управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

9. Про передачу на баланс Комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський 

центр первинної медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради» основних засобів 

Доповідає: Цвіркун П. І. - начальник управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

10. Про міську Програму відшкодування Шепетівському комунальному підприємству 

водопровідно-каналізаційного господарства Шепетівської міської ради різниці в тарифах на 

послуги з водопостачання та водовідведення для населення на 2018-2020 рік 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

11. Про затвердження міської Програми забезпечення діяльності та створення матеріально-

технічної бази закладу охорони здоров’я Комунального некомерційного підприємства 

«Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради» 

на 2018 рік та покращення надання медичної допомоги населенню 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

12. Про затвердження структури та штатного розпису Комунального некомерційного 

підприємства «Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної допомоги Шепетівської 

міської ради» 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

13. Про внесення змін до бюджету міста на 2018 рік  

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

14. Про надання одноразової грошової допомоги 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

15. Про внесення змін в додаток до рішення ХІХ сесії міської ради VII скликання від 31 січня 

2017 року № 30 в структуру фінансового управління 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

16. Про встановлення місцевих податків та зборів на 2019 рік на території міста Шепетівка 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 



17. Про затвердження доповнень до рішення ХLVII сесії міської ради VI скликання № 7 від 03 

лютого 2014 р. 

Доповідає: Бабась Г. І. – начальник юридичного відділу 

18. Про затвердження протоколів засідання конкурсної комісії для підготовки та проведення 

конкурсу з продажу будівлі міського центру культури та дозвілля ім. М. Островського разом із 

земельною ділянкою 

Доповідає: Гринь О. М. – начальник управління 

економічного розвитку 

19. Про внесення змін та доповнень до Програми «Громадський бюджет міста Шепетівки на 2018-

2020 роки» 

Доповідає: Гринь О. М. – начальник управління 

економічного розвитку 

20. Про вихід із складу засновників ТОВ «Шепетівська друкарня» 

Доповідає: Гринь О. М. – начальник управління 

економічного розвитку 

21. Про внесення доповнень до рішення ХХХІ сесії міської ради VII скликання від 14 грудня 

2017р. № 7 «Про затвердження плану діяльності з підготовки проектів регуляторних актів на 

2018рік» 

Доповідає: Гринь О. М. – начальник управління 

економічного розвитку 

22. Про присвоєння звання «Почесний громадянин міста Шепетівки» Нагулку Т. Д. 

Доповідає: Стасюк Н. В. – заступник міського голови 

23. Про перейменування вулиць міста Шепетівка 

Доповідає: Стасюк Н. В. – заступник міського голови 

24. Про затвердження структури штатного розпису бібліотек міста 

Доповідає: Джус С. М.– начальник відділу культури 

25. Про внесення змін в додаток № 2 до рішення ХІІІ сесії міської ради VII скликання від 06 

жовтня 2016 року № 22 

Доповідає: Джус С. М.– начальник відділу культури 

26. Про внесення доповнень до додатку № 2 рішення ХVI сесії міської ради VII скликання від 

15.12.2016р. № 39 «Про Програму державних,міських, професійних свят та пам’ятних дат у 

м. Шепетівці на 2017 – 2020рр.» 

 Доповідає: Джус С. М.– начальник відділу культури 

27. Про внесення змін та доповнень в штат апарату міської ради та виконавчого комітету, 

виконавчих органів Шепетівської міської ради 

Доповідає: Адамець В. П. – начальник відділу з питань 

кадрової та режимно-секретної роботи 

28. Про внесення змін до рішень сесій міської ради 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

29. Про припинення права користування земельною ділянкою згідно із ст. 141 Земельного 

кодексу України 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

30. Про надання згоди на об’єднання земельних ділянок комунальної власності 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

31. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) згідно із ст. 123 

Земельного кодексу України 



Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

32. Про продовження терміну дії дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки згідно із ст. 118. 121 Земельного кодексу України для індивідуального 

садівництва 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

33. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарський будівель і 

споруд (присадибна ділянка) та затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

34. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

та затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 

121 Земельного кодексу України 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

35. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) та затвердження 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості) 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

36. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із ст. 42 

Земельного кодексу України 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

37. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) ОСББ «Європейський 36»  

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

38. Про поновлення договору оренди земельної ділянки згідно із ст. 33 Закону України «Про 

оренду землі» 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

39. Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 



40. Про внесення доповнень в Програму регулювання та розвитку земельних відносин у 

м. Шепетівка на 2016-2018 роки 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

41. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки згідно із ст. 124 Земельного кодексу України (оренда) 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

42. Різне 

 

Пропозиція ставиться на голосування і приймається.  

„За”– 29+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 1. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що депутатськими комісіями розглянуто 6 

додаткових питань і запропонував включити їх до порядку денного сесії міської ради, 

зокрема: «Про участь у всесвітній ініціативі «Громада дружня до дітей та молоді», 

започаткованої Дитячим фондом ООН UNISEF»; «Про внесення змін в додаток до 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна  за 

5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович  за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович  за 

12  Кушик Станіслав Володимирович  за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна  за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

18  Потапова Галина Лук’янівна  за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович  за 

21  Пустовойт Олександр Степанович  за 

22 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович  за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович за 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна  за 



рішення XXVII (позачергової) сесії міської ради VII скликання «Про відмову від договору 

концесії в односторонньому порядку та повернення майна»; «Про внесення змін в додатки 

№4 та №5 рішення XII сесії міської ради VI скликання від 09 серпня 2011 року №12 «Про 

затвердження в оперативне управління або повне господарське відання комунального 

майна територіальної громади»; «Про стан виконання міського бюджету за січень-

березень 2018 року»; «Про підтримку звернення Президента України до Вселенського 

Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію Православної церкви в 

Україні»; «Про укладання угоди між Шепетівською міською радою та Шепетівською 

районною радою» . 
  

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть зауваження чи 

заперечення по додаткових питаннях. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію доповнити перелік 

питань порядку денного ХL сесії міської ради VІІ скликання питаннями: №42 «Громада 

дружня до дітей та молоді», започаткованої Дитячим фондом ООН UNISEF»; №43 «Про 

внесення змін в додаток до рішення XXVII (позачергової) сесії міської ради VII скликання 

«Про відмову від договору концесії в односторонньому порядку та повернення майна»; 

№44 «Про внесення змін в додатки №4 та №5 рішення XII сесії міської ради VI скликання 

від 09 серпня 2011 року №12 «Про затвердження в оперативне управління або повне 

господарське відання комунального майна територіальної громади»; №45 «Про стан 

виконання міського бюджету за січень-березень 2018 року»; №46 «Про підтримку 

звернення Президента України до Вселенського Патріарха Варфоломія щодо надання 

Томосу про автокефалію Православної церкви в Україні»; №47 «Про укладання угоди між 

Шепетівською міською радою та Шепетівською районною радою» та №48 «Різне»). 
Пропозиція приймається.  

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна  за 

5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович  за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович  за 

12  Кушик Станіслав Володимирович  за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна  за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

18  Потапова Галина Лук’янівна  за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович  за 

22 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович  за 



„За”– 27+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 3. 
 

Депутат міської ради Собчук Н.М. запропонувала включити в перелік питань порядку 

денного проект рішення «Про виділення коштів закладам освіти на проведення поточних 

ремонтів та придбання комп’ютерної техніки, спортивного інвентаря на новий 2018-2019 

навальний рік» перед питанням «Про внесенням змін до бюджету міста на 2018 рік». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію включити в перелік 

питань порядку денного перед питанням №13 про внесення змін до бюджету міста проект 

рішення - «Про виділення коштів закладами освіти на проведення поточних ремонтів та 

придбання комп’ютерної техніки, спортивного інвентаря на новий 2018-2019 навчальний 

рік». Пропозиція приймається.  

„За”– 19, „проти” – немає, „утримались” – 8+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 3 (2+1). 
 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович за 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна  за 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4  Веселкова Галина Петрівна  за 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович  за 

12  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна  за 

16 Одуд Богдан Михайлович утримався 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

18  Потапова Галина Лук’янівна  за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович  за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович  за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович утримався 

29 Шайнога Юрій Миколайович відсутній 

30  Яковлева Наталія Василівна  за 



Депутат міської ради Бунечко А.В. запропонувала включити в перелік питань порядку 

денного проект рішення «Про скасування рішення сесії від 5 квітня 2018 року «Про 

створення комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр 

первинної медико-санітарної допомоги» перед питанням №9 «Про передачу на баланс 

Комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради» основних засобів». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію включити в перелік 

питань порядку денного проект рішення «Про скасування рішення сесії від 5 квітня 2018 

року «Про створення комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський 

центр первинної медико-санітарної допомоги» перед питанням №9 «Про передачу на 

баланс Комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр 

первинної медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради» основних засобів». 

Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів 

під час голосування. 

„За”– 17, „проти” – 4+1 голос міського голови, „утримались” – 4, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5 (4+1). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував затвердити «в цілому» перелік питань 

порядку денного ХL сесії міської ради VІІ скликання з проголосованими змінами та 

доповненнями  

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4  Веселкова Галина Петрівна  за 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

7  Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович проти 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович проти 

15 Микитюк Тамара Миколаївна  за 

16 Одуд Богдан Михайлович проти 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович проти 

18  Потапова Галина Лук’янівна  за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович  за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович  за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна  за 



Пропозиція ставиться на голосування і приймається.  

„За”– 26+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 4 (2+2). 
 

Міський голова Полодюк М.І. звернувся до депутатів міської ради з проханням добути до 

кінця сесії, так як в питанні «Різне» буде надана інформація щодо ситуації з 

опалювальним періодом на наступний 2018-2019 рік; звернувся до представників ЗМІ теж 

залаишитись до питання «Різне» та послухати коментарі фахівців, по питаннях, які були 

озвучені депутатами з трибуни. 
 

Міський голова Полодюк М.І. перейшов до розгляду питань порядку денного та надав 

слово депутату міської ради Верхогляду М.І.. 
 

І. 
 

СЛУХАЛИ:  Депутата міської ради Прохорчук В.П. про заборону торгівлі на тротуарах 

міста та упорядкування тротуару по вул. Героїв Небесної Сотні, 25-29, який повідомив, 

що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача. Записалось 3 депутати. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна  за 

5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна не голосував 

7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович  за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович  за 

12  Кушик Станіслав Володимирович  за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна  за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

18  Потапова Галина Лук’янівна  за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович  за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович  за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна  за 



ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Мазаєв В.В. з пропозицією замінити «….по вул. 

Героїв Небесної Сотні, 25-29» на «…..у невстановлених місцях». 
 

Прохорчук В.П. відповіла, що стихійна торгівля взагалі заборонена Кодексом України про 

адміністративні правопорушення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з пропозицією доопрацювати даний 

проект рішення та вказати всі місця вуличної торгівлі, прийняти рішення на невиконання 

раніше прийнятого рішення та провести роботу з службами щодо виконання їх обов’язків. 
 

Прохорчук В.П. звернула увагу на п.3 та п.4 (щодо встановлення огорожі та дорожнього 

знаку), зачитала норми, які дозволяють вуличну торгівлю. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. з питанням – чи рахувались з 

думкою підприємців при підготовці проекту рішення. 
 

Прохорчук В.П. повідомила, що проект рішення підготовлено згідно чинного 

законодавства для безпечного руху транспорту, вільного руху пішоходів і задля безпеки 

життя і здоров'я громадян. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити по 

даному питанні. Записалось 4 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Биков В.П. з пропозицією – доповнити п 2 і  

запропонувати людям інше місце для торгівлі. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. висловила власне бачення щодо 

вуличної торгівлі, наголосила, що дане питання не є питанням депутатів, а є роботою 

окремих служб, тому запропонувала – відкласти проект рішення на доопрацювання. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Синюта В.В. з пропозицією – запропонувати 

підприємцям альтернативу, тобто облаштувати місця на ринку для торгівлі, куди вони 

могли б перейти торгувати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. з пропозицією – зняти питання з 

розгляду; питання піднімати тоді, коли будуть облаштовані місця на ринку для торгівлі, 

зацікавити і споживачів і  підприємців. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив про присутність в залі групи підприємців, які 

просять надати слово для виступу. Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію 

надати слово представнику ініціативної групи підприємців. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна  за 

5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович  за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович  за 

12  Кушик Станіслав Володимирович  за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна  за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 4 (2+2). 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово представнику ініціативної групи підприємців. 

Лівандовський Олег Миколайович попросив залишити торгівлю на тротуарах міста по 

вул. Героїв Небесної Сотні, 25-29 в період різдвяних та пасхальних свят. 
 

Прохорчук В.П. виступила з інформацією про продаж штучних квітів та щодо 

прибирання території. 
 

Начальник відділу містобудування та архітектури Донков В.В. надав роз’яснення по п.4 

«Встановити дорожній знак: 5.39 - «Зона стоянки» з табличкою 7.5.3. (табличка поширює 

дію знака на легкові автомобілі) та нанести розмітку місць для паркування, на вище 

згаданому відрізку вулиці». 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція приймається. 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

18  Потапова Галина Лук’янівна  за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович  за 

22 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович  за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович утримався 

30  Яковлева Наталія Василівна  за 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович утримався 

12  Кушик Станіслав Володимирович  за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна  за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

18  Потапова Галина Лук’янівна  за 



„За”– 20, „проти” – 1, „утримались” – 3+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 6 (5+1). 
 

Міський голова Полодюк М.І. нагадав пропозиції, які були внесенні до проекту рішення в 

результаті обговорення. 
 

Депутат міської ради Прохорчук В.П. запропонувала доповнити п.1 «…..при умові 

надання або виділення іншого місця для торгівлі». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Прохорчук В.П. - доповнити п.1 «…..при умові надання або виділення іншого місця для 

торгівлі». Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості 

голосів під час голосування. 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович проти 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна  за 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович утримався 

12  Кушик Станіслав Володимирович  за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна проти 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович утримався 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна утрималася 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович проти 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 



„За”– 15, „проти” – 2, „утримались” – 6+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (6+1). 
 

Депутат міської ради Биков В.П. повідомив, що його пропозиція така ж як і пропозиція 

Прохорчук В.П.. 
 

Депутат міської ради Спеціальний П.А. запропонував – зняти з розгляду. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Спеціального П.А. – проект рішення зняти з розгляду. Пропозиція не приймається, в 

зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

„За”– 12, „проти” – 3, „утримались” – 13+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2 (1+1). 
 

Депутат міської ради Бунечко А.В. запропонувала - зняти проект рішення на довивчення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Бунечко А.В. - зняти проект рішення на довивчення. Пропозиція не приймається, в зв’язку 

з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

13 Літвін Юлія Віталіївна утрималася 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович утримався 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  проти 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна утрималася 

24 Собчук Наталія Миколаївна утрималася 

25  Сорока Дмитро Леонідович проти 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович проти 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 



„За”– 16, „проти” – 3, „утримались” – 9+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2 (1+1). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради які будуть пропозиції до 

проекту рішення. Записався 1 депутат. 
 

Депутат міської ради Примак В.О. запропонував – п. 1 викласти в такій редакції: 

«Дозволити торгівлю на тротуарах тільки в терміни офіційно оголошеної ярмарки». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Примака В.О. – п. 1 викласти в такій редакції: «Дозволити торгівлю на тротуарах тільки в 

терміни офіційно оголошеної ярмарки». Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що 

не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна утрималася 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович утримався 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  проти 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна утрималася 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович проти 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович проти 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 



„За”– 8, „проти” – немає, „утримались” – 11+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 11 (10+1). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не 

набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович утримався 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

25  Сорока Дмитро Леонідович утримався 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович утримався 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4  Веселкова Галина Петрівна утрималася 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович утримався 

12  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович утримався 

23 Сікора Інна Володимирівна за 



„За”– 12, „проти” – 1, „утримались” – 12+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5 (4+1). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про заборону торгівлі на тротуарах міста та 

упорядкування тротуару по вул. Героїв Небесної Сотні, 25-29 відхилений, як такий, що не 

отримав необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування. 
 

ІІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Секретаря міської ради Кикотя М. Ю. про затвердження плану роботи 

міської ради на ІІ півріччя 2018 року, який повідомив, що проект рішення розглянуто на 

засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

24 Собчук Наталія Миколаївна утрималася 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович проти 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 



„За”– 26+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 3 (2+1). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження плану роботи міської ради на ІІ 

півріччя 2018 року» прийняти як рішення сесії (додається рішення №1). 
 

ІІІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника відділу інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 

Драпулю Н.В. про внесення змін до Програми надання фінансової підтримки громадським 

організаціям інвалідів і ветеранів, діяльність яких має соціальну спрямованість на 2018-

2020 рр, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, 

зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович утримався 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 



„За”– 28+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 2 (1+1). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до Програми надання фінансової 

підтримки громадським організаціям інвалідів і ветеранів, діяльність яких має соціальну 

спрямованість на 2018-2020 рр» прийняти як рішення сесії (додається рішення №2). 
 

ІV. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника управління освіти Тихончук Л.І. про створення комунальної 

установи «Шепетівський міський інклюзивно-ресурсний центр Шепетівської міської ради 

Хмельницької області», яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача. На питання записалось 3 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з проханням підтримати даний проект 

рішення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Примак В.О. з запитанням – яка кількість дітей буде 

перебувати в Центрі. 
 

Тихончук Л.І. повідомила, що в Постанові Кабінету Міністрів сказано, що інклюзивно-

ресурсний центр створюється тоді, коли в місті проживає 7000 дітей він обслуговує дітей 

віком від двох до 18 років, за даними на 01 січня 2018 року в м.Шепетівка проживає                             

9022 дитини, з них - дошкільного віку 3500 та шкільного 5522, з них з порушеннями 

психофізичного розвитку - 1509 дітей ( 208 дітей з офіційновизнаною інвалідністю).                            

В Центрі буде обслуговуватись 1509 дітей. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Курганський О.О. з проханням підтримати даний 

проект рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. звернувся до депутатів з проханням слідкувати за 

регламентом, зокрема якщо депутати записуються на питання, то це мають звучати 

питання.  
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що на останньому спільному засіданні 

депутатських комісій виступала голова ГО «Діти Сонця», сьогодні вона присутня в залі та 

просить надати їй слово для виступу. Поставив на голосування пропозицію надати слово 

керівнику ГО «Діти Сонця». Пропозиція приймається. 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

7  Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8 Дідук Надія Миколаївна за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 6 (5+1). 
 

Голова громадської організації «Шепетівська спілка захисту прав дітей та молоді з 

інвалідністю внаслідок інтелектуальних порушень та інших особливостей розвитку «Діти 

Сонця» Наумець Людмила Миколаївна щодо допомоги та підтримки дітей з особливими 

потребами, зокрема відкриття Центру надасть шанс дітям спілкуватися з однолітками, 

отримувати підтримку суспільства і адаптуватися в соціумі. Створення інклюзивно-

ресурсного центру забезпечить права дітей з особливими освітніми потребами на здобуття 

дошкільної та загально-середньої освіти, сприятиме забезпеченню дітям з особливими 

освітніми потребами необхідної психолого-педагогічної підтримки. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що з боку депутатського корпусу не було 

заперечень щодо створення центру, на засіданні депутатських комісій були зауваження до 

управління освіти щодо подачі матеріалів та висвітлення інформації.  
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович не голосував 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 



„За”– 28+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 2. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про створення комунальної установи «Шепетівський 

міський інклюзивно-ресурсний центр Шепетівської міської ради Хмельницької області»» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №3). 
 

V. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника управління освіти Тихончук Л.І. про внесення змін та доповнень 

до рішення міської ради від 09 серпня 2011 року № 12 «Про затвердження в оперативне 

управління або повне господарське відання комунального майна територіальної громади», 

яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, 

зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 



„За”– 28+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 2. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін та доповнень до рішення міської 

ради від 09 серпня 2011 року № 12 «Про затвердження в оперативне управління або повне 

господарське відання комунального майна територіальної громади»» прийняти як рішення 

сесії (додається рішення №4). 
 

VІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника управління освіти Тихончук Л.І. про відкриття відділень в 

Шепетівській дитячо-юнацькій спортивній школі, яка повідомила, що проект рішення 

розглянуто на засіданні депутатських комісій, надала роз’яснення по всім питанням, які 

виникали на засіданнях комісій. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити з 

даного питання. На виступ записалося 4 депутати ( Сікора І.В. – помилково). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Веселкова Г.П. з проханням підтримати даний 

проект рішення, нагадала, що відкривали басейн в місті з умовою, що там будуть вчити 

дітей плавати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. з пропозицією – підтримати 

проект рішення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з проханням підтримати даний проект 

рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що є зауваження начальника фінансового 

управління Дрища В.О. який повідомив, що питання не є сесійне, запропонував вказати в 

Статуті ДЮСШ види спорту, які надає спортивна школа, тоді автоматично при наявності 

контингенту набираються і штати. 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



 

Депутат міської ради Шайнога Ю.М. звернувся до головуючого з проханням пояснити, 

чому не сесійне питання винесено на розгляд сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику юридичного відділу Бабась Г.І, яка 

повідомила, що Постановою Кабінету Міністрів України від 5 листопада 2008 року №993 

прийнято Положення про дитячо-юнацьку спортивну школу, відповідно до п.8 якого 

зазначено, що Спортивна школа у своїй структурі має відділення з певних видів спорту, 

відкриття/закриття відділень з певних видів спорту здійснюється за рішенням засновника 

власника спортивної школи, тому питання це однозначно сесійне. Пояснила, що Дрищ 

В.О. мав на увазі, що зміни до Статуту – це сесійне питання, а не те яке винесено на 

пленарне засідання. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. На внесення пропозицій записався 1 депутат. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Одуд Б.М. з пропозицією включити до проекту 

рішення п.6 « Рішення набуває чинності після внесення змін до статуту Шепетівської 

дитячо-юнацької спортивної школи» п.6 вважати п.7. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику юридичного відділу Бабась Г.І, яка 

пояснила, що дане рішення не може мати відсилочний характер тому як не буде 

доцільним взагалі його приймати. Запрпонувала наразі прийняти це рішення і доручити 

управлінню освіти підготувати зміни до статуту ДЮСШ на наступне засідання сесії. 
 

Депутат міської ради Одуд Б.М. зняв свою пропозицію з розгляду.  
 

Міський голова Полодюк М.І. дав протокольне доручення управлінню освіти підготувати 

на наступне засідання сесії зміни до статуту ДЮСШ. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 



„За”– 27+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про відкриття відділень в Шепетівській дитячо-

юнацькій спортивній школі» прийняти як рішення сесії (додається рішення №5). 
 

VІІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника управління управління житлово-комунального господарства та з 

питань регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І. про внесення доповнень до міської 

Програми «Питна вода» на 2006-2020 роки», затвердженої рішенням ХI сесії міської ради 

V скликання №9 від 21 грудня 2006 року “Про затвердження міської Програми «Питна 

вода» на 2006-2020 роки», який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, всі зауваження та доповнення (п.22 «Інвентаризація, оцінка та 

виготовлення технічної документації по питних криницях» та п.23 «Дослідження на 

хімічне та бактеріологічне забруднення, профілактична дезинфекція, чистка та хлорація 

питних криниць» та орієнтовні суми на витрати враховані та внесені в Програму. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 



„За”– 28+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 2. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень до міської Програми «Питна 

вода» на 2006-2020 роки», затвердженої рішенням ХI сесії міської ради V скликання №9 

від 21 грудня 2006 року “Про затвердження міської Програми «Питна вода» на 2006-2020 

роки»» прийняти як рішення сесії (додається рішення №6). 
 

VІІІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника управління управління житлово-комунального господарства та з 

питань регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І. про внесення доповнень до 

Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста 

Шепетівка на 2018-2022 роки, затвердженої рішенням ХХІХ сесії міської ради VII 

скликання №6 від 28.11.2017 року «Про затвердження Програми утримання та розвитку 

автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки», 

який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, 

зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Записалося 2 депутати. (Пісарцов Д.В. зняв свою пропозицію). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. запропонував в п.9 Додатку до 

проекту рішення виключити «………..встановлення пристроїв примусового зниження 

швидкості». 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція приймається. 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 



„За”– 27+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 3 (1+2). 
 

Цвіркун П.І. повідомив, що пропозиція Спеціального П.А. не є правильною та пояснив, 

що розділити або виключити із п.9 один із складових неможна, так як необхідністю його є 

статистика концентрації дорожньо-транспортних пригод у місті, тому й встановлюються 

пристрої обмеження швидкості; сам пристрій обмеження швидкості встановлюється не 

самостійно, а дублюється дорожніми знаками, які попереджають водіїв з того чи іншого 

боку про під'їзд до перешкоди. 
 

Депутат міської ради, керівник ДП «ШРЕП» Шайнога Ю.М. попросив прийняти проект 

рішення без змін, навів сумні приклади аварій та ДТП. 
 

Депутат міської ради Курганський О.О. порекомендував ставити пристрої обмеження 

швидкості такі як біля НВК №3. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Спеціального П.А.- в п.9 Додатку до проекту рішення виключити «………..встановлення 

пристроїв примусового зниження швидкості». Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, 

що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович проти 

4  Веселкова Галина Петрівна проти 

5  Волоткевич Ігор Васильович проти 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович проти 

10 Костюк Володимир Володимирович за 



„За”– 9, „проти” – 14+1 голос міського голови, „утримались” – 4, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 3 (1+2). 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович проти 

13 Літвін Юлія Віталіївна проти 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович проти 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович проти 

18  Потапова Галина Лук’янівна проти 

19 Прохорчук Валентина Павліна  проти 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна проти 

24 Собчук Наталія Миколаївна проти 

25  Сорока Дмитро Леонідович проти 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович проти 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 



„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 2 ,,не брали участі в 

голосуванні” – 4 (2+2). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень до Програми утримання та 

розвитку автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 

роки, затвердженої рішенням ХХІХ сесії міської ради VII скликання №6 від 28.11.2017 

року «Про затвердження Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та 

дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки»» прийняти як рішення 

сесії (додається рішення №7). 

 

 

Міський голова Полодюк М.І. перейшов до розгляду питання затвердженого порядку 

денного «Про передачу на баланс Комунального некомерційного підприємства 

«Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної допомоги Шепетівської 

міської ради» основних засобів» та повідомив, що начальник юридичного віддлу 

звернулась з проханням спочатку розглянути питання №44 «Про внесення змін в додатки 

№4 та №5 рішення XII сесії міської ради VI скликання від 09 серпня 2011 року №12 «Про 

затвердження в оперативне управління або повне господарське відання комунального 

майна територіальної громади». 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію змінити порядок 

розгляду проектів рішень, зокрема спочатку розглянути питання №44 «Про внесення змін 

в додатки №4 та №5 рішення XII сесії міської ради VI скликання від 09 серпня 2011 року 

№12 «Про затвердження в оперативне управління або повне господарське відання 

комунального майна територіальної громади», а потім «Про передачу на баланс 

Комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради» основних засобів». Пропозиція 

не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час 

голосування. 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович проти 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна утрималася 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 



„За”– 15+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 12 (10+2). 
 

Депутат міської ради Одуд Б.М. запропонував питання №9 порядку денного розглядати 

після питання №44 ( тобто перенести №9 на №46). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Одуда Б.М змінити порядок розгляду проектів рішень, зокрема питання «Про передачу на 

баланс Комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр 

первинної медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради» основних засобів» 

розглянути після питання «Про внесення змін в додатки №4 та №5 рішення XII сесії 

міської ради VI скликання від 09 серпня 2011 року №12 «Про затвердження в оперативне 

управління або повне господарське відання комунального майна територіальної громади». 

Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів 

під час голосування. 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  утрималася 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна проти 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  утрималася 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 



„За”– 16+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 11 (9+2). 
 

Після зауваження депутата міської ради Потапової Г.Л. про неврахований її голос, 

міський голова Полодюк М.І. повторно поставив на голосування пропозицію депутата 

міської ради Одуда Б.М. - питання «Про передачу на баланс Комунального 

некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної 

допомоги Шепетівської міської ради» основних засобів» розглянути після питання «Про 

внесення змін в додатки №4 та №5 рішення XII сесії міської ради VI скликання від 09 

серпня 2011 року №12 «Про затвердження в оперативне управління або повне 

господарське відання комунального майна територіальної громади». Пропозиція 

приймається. 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна проти 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович проти 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  утрималася 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна проти 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



„За”– 19+1 голос міського голови, „проти” – 2, „утримались” – 3, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 6 (4+2). 
 

ІХ. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника фінансового управління Дрища В. О. про міську Програму 

відшкодування Шепетівському комунальному підприємству водопровідно-

каналізаційного господарства Шепетівської міської ради різниці в тарифах на послуги з 

водопостачання та водовідведення для населення на 2018-2020 рік, який повідомив, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до 

проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записалось 2 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Пустовойт О.С. з запитанням до керівника 

Шепетівського комунального підприємства водопровідно-каналізаційного господарства 

Бикова В.П. - який відсоток прибутковості встановлених тарифів (Биков В.П. повідомив - 

0%). 
 

Депутат міської ради Пустовойт О.С. запропонував не оперувати подвійними 

стандартами, а саме якщо для водоканалу розглядається варіант відшкодування різниці в 

тарифах за надані послуги, то те саме необхідно зробити відносно тепломережі. 
 

Депутат міської ради, керівник Шепетівського комунального підприємства водопровідно-

каналізаційного господарства Биков В.П. пояснив, що суть проекту рішення полягає в 

тому, що в 2011 році при передачі водоканалу в концесію, водоканал не був повністю 

переданий і коли надійшли кошти в державний бюджет в різниці в тарифах майже за вісім 

років компенсації, тоді була проведена різниця в тарифах; в результаті чого в 

комунального підприємства майже не було затрат, тому вийшли великі доходи та податки 

на прибуток, даним проектом рішення передбачено закриття вказаної заборгованості. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 6 (4+2). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про міську Програму відшкодування Шепетівському 

комунальному підприємству водопровідно-каналізаційного господарства Шепетівської 

міської ради різниці в тарифах на послуги з водопостачання та водовідведення для 

населення на 2018-2020 рік» прийняти як рішення сесії (додається рішення №8). 
 

Х. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника фінансового управління Дрища В. О. про затвердження міської 

Програми забезпечення діяльності та створення матеріально-технічної бази закладу 

охорони здоров’я Комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський 

центр первинної медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради» на 2018 рік та 

покращення надання медичної допомоги населенню, який повідомив, що проект рішення 

розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення 

не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записалось 3 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В. з запитанням – який розрахунок 

фактичних витрат на дану установу буде виділятися щорічно з місцевого бюджету. 
 

Дрищ В.О. відповів – якщо дана установа запрацює в повному об’ємі, отримає ліцензію, 

буде комунальним закладом, всі податки надходитимуть в міський бюджет, а видатки 

будуть фінансуватися по Програмі з державного бюджету, з міського бюджету будуть 

лише додаткові видатки, що щорічно виплачується на додаткове медикаментозне 

забезпечення   жителів міста. Надав пошагове пояснення витратам, які передбачаються. 
 

Депутат міської ради Костюк В.В. запитав щодо доцільності створення комунального 

підприємства та щодо фінансування ЦРЛ. 
 

Дрищ В.О. повідомив, що у зв’язку з порушенням чинного законодавства (фіктивної 

переєстрації закладів охорони здоров’я) та низку нарікань і скарг від жителів міста на 

якість надання медичних послуг, було прийнято рішення створити Шепетівський міський 

центр первинної медико-санітарної допомоги. 
 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 



ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. з запитанням – чи робили прорахунок 

створюючи матеріально-технічну базу,чи відомо скільки ще коштів буде витрачатися 

щомісяця. 
 

Дрищ В.О. відповів, що все прораховано і в рішенні вказані суми, які необхідні для того 

щоб запустити Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної допомоги, 

згідно ліцензійних вимог і отримати ліцензію на надання  медичних послуг; в подальшому 

центр працюватиме на самоокупність. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з звинуваченням щодо обману 

депутатів (при створенні Шепетівського міського центру первинної медико-санітарної 

допомоги), інформувала про те, що відповідно платіжного доручення вартість 

медикаментів та обладнання складає 166 тисяч; запитала, чому заступник міського голови 

Стасюк Н.В. не доповідає дане питання. 
 

Дрищ В.О. відповів на звинувачення та пояснив, що це не обман, а реальні цифри. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записалось 3 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. з інформацією про нестачу коштів на 

навчальні заклади міста, звернулась до депутатів з проханням зважено підійти до даного 

питання та не підтримувати його. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В., який підтримав депутата міської ради 

Собчук Н.М. повідомив власну точку зору - є недоцільним дублювати вже існуючі робочі 

установи, наголосив на тому, що немає ні приміщення під міський центр первинної 

медико-санітарної допомоги, ні достатньої кількості фахівців, спостерігається 

катастрофічне зниження кількості населення в межах міста Шепетівки, наголосив на 

нестачі коштів на ремонти навчальних закладів, належну освіту, ремонт доріг та 

прибирання в місті. Висловив свою позицію при голосуванні - «проти». 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з звинуваченням у неякісній роботі 

чиновників, запитала - чи є досвід у залучення клієнтів в пункти, з яких планується мати                   

1 млн. 400 тис.грн. Попросила не підтримувати дане питання, у зв’язку з тим, що питання 

пізно винесено на обговорення, тоді коли є вже установа з п'ятьма пунктами i 2 ще 

планується відкрити. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 



„За”– 19+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 5, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5 (3+2). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження міської Програми забезпечення 

діяльності та створення матеріально-технічної бази закладу охорони здоров’я 

Комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради» на 2018 рік та покращення 

надання медичної допомоги населенню» прийняти як рішення сесії (додається рішення № 

9). 

 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що засідання триває вже більше двох годин та 

відповідно до Регламенту Шепетівської міської ради VІІ скликання оголошується перерва 

до 13:00 години.  

 

По закінченню перерви міський голова Полодюк М.І. повідомив, що залі засідання міської 

ради присутні 23 депутати міської ради і міський голова; повернувся до розгляду питань 

порядку денного та надав слово начальнику фінансового управління Дрищу В.О.. 
 

ХІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника фінансового управління Дрища В. О. про затвердження 

структури та штатного розпису Комунального некомерційного підприємства 

«Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної допомоги Шепетівської 

міської ради», який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських 

комісій, на яких надійшло доповнення до проекту рішення від депутата Мазаєва В.В.. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записався 1 депутат. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з запитанням – яка загальна кількість 

людей, яка має працювати в пункті. 
 

Дрищ В.О. відповів, що орієнтовно близько 100 чоловік, на даний час це типова планова 

структура, яка передбачається у вказаному комунальному підприємстві. 

13 Літвін Юлія Віталіївна за 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна проти 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 



 

Депутат міської ради Бунечко А.В. повідомила, що в районі не вистачає кадрів та запитала 

чим будуть заохочувати лікарів і де набрати 100 чоловік, щоб продублювати ще один 

центр ПМСД. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з претензією щодо майстерного 

виступу Стасюк Н.В. на минулій сесії без цифр і економічних розрахунків, зауважила, що 

доповідач сьогодні не заступник міського голови і звернулась до депутатів з проханням 

зробити висновки та прийняти правильне рішення при голосуванні. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 4, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5 (1+4). 
 

Мазаєв В.В. запропонував доповнити п.26, зокрема внести ще одну одиницю помічника 

лікаря- епідеміолога ( посада буде залежати від освіти - або лікар, або помічник лікаря). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію доповнити п.26 та 

внести ще одну одиницю помічника лікаря- епідеміолога. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна проти 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 



„За”– 18+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 3, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 8 (4+4). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними доповненнями «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не 

приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час 

голосування. 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна проти 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна утрималася 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 



„За”– 16+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 5, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 8 (4+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження структури та штатного розпису 

Комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Шепетівської міської ради»» відхилений, як такий, що не 

отримав необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування. 
 

ХІІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Депутат міської ради Собчук Н.М. про виділення коштів закладами освіти на 

проведення поточних ремонтів та придбання комп’ютерної техніки, спортивного 

інвентаря і іншого обладнання для організації навчально-виховного процесу у новому 

навчальному році, яка повідомила, що є два варіанти проекту рішення, зачитала їх та 

внесла роз’яснення: 

1 варіант - 1 млн. 47 989 грн. пропозиція зняти їх з – 99000грн., що планувалося на 

утримання відділів виконавчого комітету, 70000 грн. - для висвітлення діяльності в 

засобах масової інформації, 29989 грн. - на придбання комп’ютерної техніки для 

розмноження рішень сесії, 600000 грн. - на придбання протиожеледної суміші, 200000 грн. 

- взяти із суми 1 млн. 200 тис. грн., що планувалося на благоустрій міста і 50000 грн. 

забрати з тих коштів, які планувалися на проведення поточного ремонту будинку освіти, 

все це разом складає                  1 млн. 47989 грн. ці кошти направити на поточні ремонти 

навчальних закладів міста.                              В зв’язку з тим, що не пройшло питання 

затвердження структури штатного розпису центру ПМСД запропонувала поставити на 

голосування другий варіант проекту рішення, а саме  кошти в сумі 1 млн. 140 тис. грн. 

направити на проведення поточних ремонтів навчальних закладів міста та придбання 

комп'ютерної техніки, спортивного інвентаря і іншого обладнання, ці кошти зняти з : 540 

тис. грн. із поточного утримання Центру ПМСД                                     і 600 тис.грн.- 

придбання протиожеледної суміші. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записався 6 депутатів (Мазаєв В.В. – помилково). 
 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна проти 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 



ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з інформацією про фінансування 

навчальних закладів в ОТГ с.Судилків, запитала чи не можемо і ми перейняти досвід, 

попросила присутніх підтримати проект рішення (ІІ варіант). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Микитюк Т.М. повідомила, що вже розпочались 

ремонтні роботи, але ще не профінансовано придбання фарби, запропонувала – 

підтримати проект рішення. 
 

Дрищ В.О. повідомив, що придбання фарби профінансовано 5 червня, так як заявка 

надійшла 29 травня, по якій не вистачало лімітів, треба було вносити зміни до 

кошторисних призначень. В управління освіти був надісланий лист Казначейської служби 

про те, що всі перекидки і зміни до кошторису потрібно робити до 20 до 25 числа, тому 2 

червня  були внесені зміни до кошторисів і 4 червня кошти надійшли в управління освіти, 

до ДНЗ кошти надійдуть через кілька днів. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Одуд Б.М. з запитанням  про фінансування 

навчальних закладів в 2017 році.  
 

Дрищ В.О. відповів, що фінансове управління готує інформацію і в питанні «Різне» 

ознайомить з фінансуванням навчальних закладів за 2017 рік по поточних і капітальних 

видатках станом на 1 червня 2018 року; повідомив, що кожна установа має близько від 

40000 грн. до 80000 грн. на інші господарські видатки, цими коштами розпоряджається 

керівники установи на свій розсуд.  
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В. з пропозицією припинити стягувати 

будь-які благодійні кошти з батьків, проводити в повному обсязі фінансування 

навчальних закладів міста та підтримати проект рішення. 
 

Дрищ В.О. повідомив про всі надходження з державних трансфертів, надав повне 

роз’яснення по коштам, які виділяються на благоустрій міста.  
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради, керівник КП «ШРЕП» Шайнога Ю.М. з 

інформацією про кошти, які минулого року надавались підприємству як позика, 

підприємство повернуло їх повністю; щодо зняття коштів з придбання протиожеледної 

суміші, нагадав присутнім, що придбання суміші передбачає собою проведення закупівлі 

через систему ProZorro і скільки це забирає часу; повідомив про те, що враховуючи велику 

потребу в солі в осінній період, коли йде масова закупка іншими підприємствами, сіль 

доставляється за 4-5 місяців, наголосив, що рішення приймають депутати міської ради, 

тому і відповідальність нести будуть вони разом з КП «ШРЕП». 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Синюта В.В. з пропозицією підтримувати проекти 

рішення про продаж земельних ділянок та наповнювати бюджет міста, запропонував 

прогнозувати ситуацію та направляти ці додаткові надходження на  заклади освіти. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що є зміни і доповнення до проекту рішення 

тому запропонував прийняти проект рішення «за основу» рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не 

набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна проти 



„За”– 12, „проти” – 6+1 голос міського голови, „утримались” – 5, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (4+3). 
 

Депутат міської ради Федоров В.Б. заявив про те, що він не встиг проголосувати, міський 

голова Полодюк М.І. повторно поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не 

набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович проти 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович проти 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович проти 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович проти 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович проти 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна проти 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович проти 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович проти 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович проти 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  утрималася 



„За”– 12, „проти” – 5+1 голос міського голови, „утримались” – 9, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 4 (2+2). 
 

Депутат міської ради Пустовойт О.С. заявив про неврахований його голос при 

голосуванні, попросив повторно поставити на голосування дане питання. 
 

Секретар міської ради Кикоть М.Ю. повідомив, що відповідно ст.77 Регламенту 

Шепетівської міської ради VІІ скликання « …… може бути проведено повторне 

голосування з питання, якщо голос депутата є вирішальним у прийнятті рішення Радою. 

Повторне голосування з одного питання може бути проведено лише один раз». 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про виділення коштів закладами освіти на 

проведення поточних ремонтів та придбання комп’ютерної техніки, спортивного 

інвентаря на новий 2018-2019 навальний рік» відхилений, як такий, що не отримав 

необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування. 
 

ХІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В. О. про внесення змін до 

бюджету міста на 2018 рік, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, на яких подані пропозиції, підготовлена нова Пояснююча записка 

до проекту рішення та роздана депутатам міської ради. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записався 1 депутат міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. з запитанням – скільки коштів міської 

ради виконавчого комітету знаходилось на депозитних рахунках в банках за 2017 рік. 
 

Начальник фінансового управління Дрищ В. О. відповів, що на депозитах розміщенні ті 

кошти, які розподілені сесією міської ради і в часовому вимірі не використовуються, на 

даний час знаходиться 13 млн.грн., які заплановані на ремонт вулиць міста ( пояснив 

процедуру зняття коштів). 
 

Депутат міської ради Федоров В.Б. запитав – скільки коштів виділено на поточний ремонт 

вулиць міста на 2018 рік. 
 

Начальник фінансового управління Дрищ В. О. відповів, що на 2018 рік виділено близько 

14 млн.грн.. 
 

Депутат міської ради Федоров В.Б. запитав – чи планується поповнити бюджет міста за 

сім наступних місяців поточного року.  
 

Начальник фінансового управління Дрищ В. О.  відповів, що якщо буде перевиконання 

міського бюджету і розподіл коштів буде проголосований на сесії міської ради, тоді 

управління буде фінансувати. 
 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович утримався 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович проти 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записалося 3 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Сікора І.В. з запитанням – чому у видатках 

прописано сума коштів на зовнішнє освітлення вулиці Карпенка Каргого, а ШРЕП їх з 

2016 року не отримав. 
 

Дрищ В.О. повідомив, що кошти, які заплановані по капітальних видатках по освітленні є, 

при наявності Акту виконаних робіт вони перераховуються, якщо вони розбиті  

відповідно до плану надходжень помісячно, в разі необхідності при перевиконанні 

міського бюджету робляться зміни і робиться наближення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Сорока Д.Л. з запитанням ( по зверненню голови 

ОСББ) щодо виділення коштів на забезпечення надійності та експлуатації ліфтів, а саме: 

зазначені суми у видатках, передбачені на всі ліфти чи окремим організаціям. 
 

Дрищ В.О. відповів, що є СРБП "Хмельницькліфт" обслуговує ліфти, надає дефектні акти 

, де вказані терміни експлуатації, по закінченню термінів виділяються кошти з міського 

бюджету на їх експертне обстеження; окрім ОСББ ( ліфти в ОСББ є приватною 

власністю). 
  

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. щодо надання пояснень про виділення 

коштів ти на поточний ремонт теплової мережі СЗОШ №2, при тому, що роботи вже 

давно виконані. 
 

Дрищ В.О. пояснив взимку 2018 року, коли була аварія на тепломережі СЗОШ №2, 

комунальним підприємством водоканал оперативно були зроблені роботи, але з 

запізненням оформлені акти ( тоді коли не було ресурсів, щоб заплатити), тому за 

поданим листом виділення коштів на виплату заборгованності включено на сьогоднішню 

сесію. 
  

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. з запитанням – коли будуть повернуті 

кошти ЗОШ №1 взяті із захищених статтей (308465 грн. – із теплопостачання і 56 000 грн. 

із харчування). 
 

Дрищ В.О. відповів, що кошти були зняті за рішенням сесії і будуть повернуті при 

необхідності недопущення заборгованості по даних статтях. 
  

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. з проханням виділити кошти 658 тис. 

грн., що планувались виділити  на Центр ПМСД на навчальні заклади. На прохання 

міського голови внесла пояснення, а саме зняти кошти із: 

- коду 0212111 «Первинна медична допомога населенню центрам первинної медичної 

допомоги» асигнування, які планувалися виділити в сумі 118000 грн.  

- коду 0212111 «Первинна медична допомога населенню» кошти, які планувалися 

виділити в сумі 540000 грн. 

- додати на код 0611020 «Надання загальної середньої освіти загальноосвітнім навчальним  

закладам» збільшивши на суму 658 000 грн. для поточних ремонтів навчальних закладів. 
  

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що є зміни і доповнення до проекту рішення 

тому запропонував прийняти проект рішення «за основу» рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 



„За”– 27+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 3 (1+2). 
 

Дрищ В.О. повідомив зміни і доповнення, які розглядалися на засіданні депутатських 

комісій, а саме: 190 тис.грн. на Громадські бюджети, 30 тис.грн. на зелене покриття 

стадіонів, 12 тис 500 грн. на придбання туберкуліну, 1617 грн. на оплату документації на 

утеплення фасаду НВК №1 (ліцей) та другий варіант змін розданий депутатам міської 

ради. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача по змінах, які прийняті на профільній депутатській комісії. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної комісії - 

прийняти вказані зміни до проекту рішення. Пропозиція приймається. 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 



„За”– 22+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 8 (6+2). 
 

Надійшла  пропозицію депутата міської ради Собчук Н.М. – виділити кошти в сумі 658 

тис. грн. на код 0611020 «Надання загальної середньої освіти загальноосвітнім 

навчальним закладам» для поточних ремонтів навчальних закладів.  
 

Дрищ В.О. повідомив, що так не можна голосувати, спочатку потрібно кожну суму 

проголосувати та зняти з запланованих заходів, а на наступну сесію розподіляти. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував пропозицію поділити на дві: спочатку кошти 

зняти, а потім перекинути. 
 

Депутат міської ради Собчук Н.М. внесла пропозицію зняти кошти із: 

- коду 0212111 «Первинна медична допомога населенню» суму 118000 грн.  

- коду 0212111 «Первинна медична допомога населенню суму 540000 грн. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Собчук Н.М. – зняти кошти із коду 0212111 «Первинна медична допомога населенню» 

суму 118000 грн. та коду 0212111 «Первинна медична допомога населенню суму 540000 

грн..  Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості 

голосів під час голосування. 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович не голосував 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович проти 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович проти 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна проти 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович утримався 



„За”– 12, „проти” – 5+1 голос міського голови, „утримались” – 6, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (4+3). 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, у зв’язку з не прийнятою пропозицію наступна 

пропозиція не виноситься на голосування.  
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними доповненнями «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович проти 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович проти 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  утрималася 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович відсутній 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 4 (2+2). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до бюджету міста на 2018 рік» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №10). 
 

ХІV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В. О. про надання одноразової 

грошової допомоги, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 



„За”– 28+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 2. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання одноразової грошової допомоги» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №11). 
 

ХV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В. О. про внесення змін в додаток 

до рішення ХІХ сесії міської ради VII скликання від 31 січня 2017 року № 30 в структуру 

фінансового управління, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, надійшло зауваження щодо виправлення помилки, змін до проекту 

рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з виправленою помилкою «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна утрималася 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5 (2+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін в додаток до рішення ХІХ сесії 

міської ради VII скликання від 31 січня 2017 року № 30 в структуру фінансового 

управління» прийняти як рішення сесії (додається рішення №12). 
 

ХVІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В. О. про встановлення місцевих 

податків та зборів на 2019 рік на території міста Шепетівка, який повідомив, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, на яких надійшли зауваження та 

зміни до проекту рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція приймається. 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна утрималася 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



„За”– 25+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 3. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав про зміни та доповнення до проекту рішення. 
 

Дрищ В.О. повідомив зміни, які надійшли на засіданнях комісій, роздані депутатм та 

пояснив їх, зокрема – зменшити ставку по опадуткаванню з нерухомості до 0,5, зменшити 

ставки оподаткування по орендній платі за землю з 0,12 до 0,8, крім «бензозаправок» та 

ставки на оподаткування господарських споруд фізичних осіб – 0. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти зміни, 

внесені депутатськими комісіями. Пропозиція приймається. 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 7 (4+3). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть інші зміни та 

доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 



„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 4 (1+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про встановлення місцевих податків та зборів на 

2019 рік на території міста Шепетівка» прийняти як рішення сесії (додається рішення 

№13). 
 

ХVІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника юридичного відділу Бабась Г.І. про затвердження доповнень до 

рішення ХLVII сесії міської ради VI скликання № 7 від 03 лютого 2014 р., яка повідомила, 

що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень 

до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція комісій - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як 

рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович проти 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 



„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 7 (4+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження доповнень до рішення ХLVII сесії 

міської ради VI скликання № 7 від 03 лютого 2014 р.» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №14). 
 

ХVІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління економічного розвитку Гриня О.М. про затвердження 

протоколів засідання конкурсної комісії для підготовки та проведення конкурсу з продажу 

будівлі міського центру культури та дозвілля ім. М. Островського разом із земельною 

ділянкою, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських 

комісій, представники – переможці конкурсу присутні в залі. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записалось 3 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. з запитанням - що спонукало 

підготувати проект рішення в частині розстрочки платежу. 
 

Гринь О.М. повідомив, що таке було рішення комісії, звернув увагу на те, що в 2019 році і 

в наступних бюджетних роках планується не дефляція, а інфляції, яка збільшить 

зобов'язання підприємства по цьому платежу. Позиція комісії базувалася на тому, що 

підприємцю, який став переможцем в купівлі даного об’єкту потрібно виконати умови 

приватизації, які відображені в п.п.3 пункту 2 проекту рішення – виконати певні 

зобов'язання по капітальним ремонтам і одночасно внести певну суму коштів по 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович не голосував 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



зобов'язання в придбанні даного об'єкту; комісія колегіально прийняла рішення - дати 

можливість підприємцю розстрочити цей платіж в межах чотирьох років. Останній платіж 

найменший – 300 тис. грн., але він стає гарантом можливості того, що міська рада буде 

мати завершений об'єкт протягом чотирьох років і цей інвестор виконує ті роботи, які 

передбачені в названому пункті проекту рішення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В. з запитанням щодо відстрочки та 

запитав – чому не розданий проект Договору. 
 

Гринь О.М. повідомив, що проект договору буде укладений після того, коли сесія міської 

ради затвердить умови продажу об'єкта. 
 

Депутат міської ради Яковлева Н.В. передала слово Шайнозі Ю.М. (представник комісії), 

який повідомив, що комісія на засіданні вирішила даний об’єкт залишити як кінотеатр, а 

не просто продати об'єкт та вніс роз’яснення.  
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити з 

даного питання. Записалось 3 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Сорока Д.Л. з пропозицією підтримати даний проект 

рішення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. щодо зміни умов продажу об'єкту 

комунальної  власності, пояснив - якщо в умовах продажу об'єкту комунальної власності 

ставилася стартова ціна і в тих умовах була сума питання розстрочки платежу, юридично 

не маємо права зробити розстрочку, тобто пояснив, що проект рішення в частині 

розстрочки платежів не відповідає умовам конкурсу, тому закликав депутатів не 

здійснювати «колективну корупцію» та не підтримувати проект рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. зауважив, що депутат міської ради застосував некоректний 

і неправовий вислів по відношенню до працівників виконкому та членів комісії.  
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В. підтримав позицію депутата міської 

ради Федорова В.Б. щодо законності даного проекту рішення та попередження депутатів 

від вчинення певних протикорупційних дій. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію надати слово для 

виступу представнику фірми переможця конкурсу. Пропозиція не приймається, в зв’язку з 

тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

7  Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8 Дідук Надія Миколаївна не голосувала 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович не голосував 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна не голосувала 

16 Одуд Богдан Михайлович за 



„За”– 15+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 15 (12+3). 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику юридичного відділу Бабась Г.І. для 

пояснення прописаної в проекті рішення розстрочки. Бабась Г.І. повідомила, що у випадку 

укладення договору купівлі-продажу право власності у покупця  виникне в той момент, 

коли він сплатить повну суму по договору, тобто продавши вказане приміщення за 

стартову ціну ( оскільки був лише один претендент) мали би наступне: новий власник 

сплачує гроші в розмірі 3 млн. 300 тис.грн., забирає приміщення, оформлює право 

власності і далі розпоряджається цим майном на власний розсуд і вже міська влада немає 

жодних важелів впливу на власника щодо виконання будь яких вимог. Тому комісія 

знайшла варіант – розстрочка платежу, в проекті рішення передбачено будь-які фінансові 

ризики ( міська рада ніяких ризиків не несе); в даній будівлі передбачено проведення 

ремонту даху, встановлення індивідуального опалення, встановлення вікон і дверних 

пройомів. Наголосила на тому, що підприємець,  який придбав майно за 4 роки, не зможе 

його кинути напризволяще, кілька разів перепродати і міська рада нематиме розруху в 

центрі міста. Що стосується проекту договору, повідомила, що відповідно до чинного 

законодавства в даному випадку рішенням сесії передбачаються основні умови договору 

(ціна, умови сплати, предмет договору та порядок переходу права власності), сам Договір 

складається нотаріально. 
  

Гринь О.М. нагадав, що в листопаді 2017 року сесія затвердили основні умови 

приватизації даного об'єкту ( зачитав). 
 

Депутат міської ради Костюк В.В. повідомив, що право власності на нерухомість виникає 

з моменту державної реєстрації договору купівлі-продажу. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику юридичного відділу Бабась Г.І., яка 

пояснила, що реєстрація права власності в суб'єкта не може настати до повної сплати за 

майно. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Записалось 3 депутата. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. запропонував п.3 викласти в такій 

редакції «Оплата проходить впродовж 10 днів з моменту підписання договору на 

розрахунковий рахунок…. і далі по тексту». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Федорова В.Б. п.3 викласти в такій редакції «Оплата проходить впродовж 10 днів з 

моменту підписання договору на розрахунковий рахунок…. ». Пропозиція не 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час 

голосування. 

„За”– 8, „проти” – 1 голос міського голови, „утримались” – 8, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 14 (11+3). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. з пропозицією підтримати проект 

рішення та надати слово представнику переможцю. 
 

Міський голова Полодюк М.І. нагадав, що пропозиція надання слово не підтримана 

депутатами. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В. повідомив, що має дві пропозиції, 

спочатку запропонував – проект рішення зняти на довивчення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Костюка В.В. – зняти на довивчення проект рішення. Пропозиція не приймається, в 

зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

  Міський голова Полодюк М. І.  проти 

1  Биков Віталій Петрович  утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна  не голосувала 

 3  Верхогляд Михайло Іванович  проти 

 4  Веселкова Галина Петрівна  не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович не голосував 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович утримався 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 



 5  Волоткевич Ігор Васильович  проти 

 6  Герасимчук Тамара Миколаївна  не голосувала 

7  Глушківський Владислав Станіславович  утримався 

 8  Дідук Надія Миколаївна  за 

 9  Кикоть Микола Юрійович  утримався 

 10  Костюк Володимир Володимирович  за 

 11  Курганський Олександр Олексійович  не голосував 

 12  Кушик Станіслав Володимирович  утримався 

 13  Літвін Юлія Віталіївна  відсутня 

 14  Мазаєв Володимир Васильович  утримався 

 15  Микитюк Тамара Миколаївна  утрималася 

 16  Одуд Богдан Михайлович  проти 

 17  Пісарцов Дмитро Валерійович  проти 

 18  Потапова Галина Лук’янівна  за 

 19  Примак Віталій Олександрович  утримався 

 20  Прохорчук Валентина Павлівна  не голосувала 

 21  Пустовойт Олександр Степанович  за 

 22  Синюта Володимир Володимирович  відсутній 

 23  Сікора Інна Володимирівна  не голосувала 

 24  Собчук Наталія Миколаївна  не голосувала 

 25  Сорока Дмитро Леонідович  проти 

 26  Спеціальний Павло Андрійович  не голосував 

 27  Федоров Валерій Борисович  утримався 

 28  Холява Петро Ярославович  відсутній 

 29  Шайнога Юрій Миколайович   не голосував 

 30  Яковлева Наталія Василівна  не голосувала 

„За”– 4, „проти” – 5+1 голос міського голови, „утримались” – 8, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 13 (10+3). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І.  за 

1  Биков Віталій Петрович  за 

2 Бунечко Алла Вікторівна  за 

3 Верхогляд Михайло Іванович  за 

4  Веселкова Галина Петрівна  за 

5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

8 Дідук Надія Миколаївна не голосувала 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович  утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович  за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович  за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна  за 

16 Одуд Богдан Михайлович  за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович  за 



„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 4, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 6 (3+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження протоколів засідання конкурсної 

комісії для підготовки та проведення конкурсу з продажу будівлі міського центру 

культури та дозвілля ім. М. Островського разом із земельною ділянкою» прийняти як 

рішення сесії (додається рішення №15). 
 

ХІХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління економічного розвитку Гриня О.М. про внесення змін 

та доповнень до Програми «Громадський бюджет міста Шепетівки на 2018-2020 роки», 

який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданнях депутатських комісій, на 

яких були внесені корективи. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити з 

даного питання. Записалось 3 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Веселкова Г.П. з запитанням щодо виконавця робіт                   

(визначений чи визначатиметься конкурсом) та чи передаються на баланс міської ради 

об’кти по закінченню робіт. 
 

Гринь О.М. повідомив, якщо обладнання купувати в комплексі через систему Прозоро, то 

щодо виконавця робіт будемо виходити із тих реалій, які матимемо на момент реалізації 

цих проектів.  По закінченню робіт об’кти передаються на баланс міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Сікора І.В. з пропозицією (яка прозвучала на 

засіданнях депутатських комісій) внести вартісні зміни по проекту - дитячого спортивного 

майданчику в районі цукрового комбінату, тобто повернути ту суму, яка зазначалась 

першочергово. 
 

Гринь О.М. зачитав запропоновані зміни. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Дідук Н.М. з запитанням чому в проекті рішення 

внесені не всі проекти. 
 

Гринь О.М. повідомив, що переможці – 5 проектів, але є висновок ШКАП по одному 

проекту, де зазначено, що проект відповідно норм ДБН не може бути реалізований в 

межах земельної ділянки. 
 

Начальник відділу містобудування та архітектури Донков В.В. підтвердив, що здійснити 

проект «Три в одному» - картинг, мототрек і кардодром відповідно норм ДБН неможливо. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна  не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна  за 

25  Сорока Дмитро Леонідович  за 

26  Спеціальний Павло Андрійович  за 

27 Федоров Валерій Борисович  утримався 

28 Холява Петро Ярославович  відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович  за 

30  Яковлева Наталія Василівна  за 



 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін та доповнень до Програми 

«Громадський бюджет міста Шепетівки на 2018-2020 роки»» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №16). 
 

ХХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління економічного розвитку Гриня О.М. про вихід із 

складу засновників ТОВ «Шепетівська друкарня», який повідомив, що проект рішення 

розглянуто на засіданнях депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. прокоментував прийняте рішення в VІ скликанні по 

Шепетівській друкарні та позицію депутатів ВО «Свобода» і «Батьківщина».  
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 26+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 4. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про вихід із складу засновників ТОВ «Шепетівська 

друкарня»» прийняти як рішення сесії (додається рішення №17). 
 

ХХІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління економічного розвитку Гриня О.М. про внесення 

доповнень до рішення ХХХІ сесії міської ради VII скликання від 14 грудня 2017р. № 7 

«Про затвердження плану діяльності з підготовки проектів регуляторних актів на 2018 

рік», який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданнях депутатських комісій, 

зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записався 1 депутат. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. з запитанням чи буде виноситись 

но громадські обговорення питання продажу алкогольних напоїв. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна за 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



Гринь О.М. відповів, що громадські слухання є обов’язковими, сьогодні вносяться зміни 

до плану діяльності з підготовки проектів регуляторних актів на 2018 рік. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5 (1+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень до рішення ХХХІ сесії 

міської ради VII скликання від 14 грудня 2017р. № 7 «Про затвердження плану діяльності 

з підготовки проектів регуляторних актів на 2018рік»» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №18). 
 

ХХІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Заступника міського голови Стасюк Н.В. про присвоєння звання «Почесний 

громадянин міста Шепетівки» Нагулку Т. Д., яка повідомила, що проект рішення 

розглянуто на засіданнях депутатських комісій, зауважень не надходило, надійшли правки 

до тексту проекту рішення. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович проти 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

Записалось 2 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Веселкова Г.П. з пропозицією доповнити проект 

рішення ще однією кандидатурою – Кушика С.В.. 
 

Стасюк Н.В. пояснила, що перед тим як винести питання на розгляд сесії міської ради 

необхідно подати документи і клопотання на розгляд комісії по нагородженню. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Одуд Б.М. з повідомленням про досягнення гр. 

Нагулка Т.Д. та пропозицією підтримати даний проект рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (3+4). 
 

Стасюк Н.В. повідомила, що вноситься правка до п.2 проекту рішення, зокрема змінити 

дату з «…1 червня 2018 року» на «….1 липня 2018 року». 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 



ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Сорока Д.Л. з пропозицією доповнити проект 

рішення п.п. 1.1. Присвоїти звання «Почесний громадянин міста Шепетівки» Кушику 

С.В.. 
 

Міський голова Полодюк М.І. нагадав депутату про процедуру винесення такого питання 

на розгляд сесії міської ради. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію внести зміни до п.2 

проекту рішення, зокрема змінити дату з «…1 червня 2018 року» на «….1 липня 2018 

року». 

Пропозиція приймається. 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (3+4). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з змінами «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 



„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 8 (3+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про присвоєння звання «Почесний громадянин міста 

Шепетівки» Нагулку Т. Д.» прийняти як рішення сесії (додається рішення №19). 
 

ХХІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Заступника міського голови Стасюк Н.В. про перейменування вулиць міста 

Шепетівка, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданнях депутатських 

комісій, зауважень не надходило, надійшли доповнення до проекту рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Стасюк Н.В. повідомила, що вноситься доповнення, зокрема в п.п. 1.4 « вулицю та 

провулок Герцена змінити на вулицю та провулок Ревазо Цеклаурі». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію внести доповнення 

зміни до п.п. 1.4 « вулицю та провулок Герцена змінити на вулицю та провулок Ревазо 

Цеклаурі». Пропозиція приймається. 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 



„За”– 18+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 12 (6+6). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з позитивно проголосованими доповненнями «за основу» та «в цілому» як 

рішення сесії. Пропозиція приймається. 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович відсутній 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 



„За”– 19+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 11 (4+7). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про перейменування вулиць міста Шепетівка» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №20). 
 

 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що пройшло дві години роботи сесії та запитав 

чи будуть в депутатв міської ради пропозиції щодо перерви в засіданні сесії. 
 

Депутати міської ради запропонували працювати далі без перерви. Поставив пропозицію 

на голосування. Пропозиція не приймається. 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович відсутній 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович проти 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович проти 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович не голосував 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

25  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 



„За”– 15+1 голос міського голови, „проти” – 2, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 13 (6+7). 
 

Міський голова Полодюк М.І. оголосив перерву на 15 хвилин.  

 

По закінченню перерви міський голова Полодюк М.І. повідомив, що в залі засідання 

міської ради присутні 23 депутати міської ради і міський голова; повернувся до розгляду 

питань порядку денного та надав слово начальнику відділу культури. 
 

ХХІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу культури Джус С. М. про затвердження структури 

штатного розпису бібліотек міста, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

засіданнях депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не 

надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович відсутній 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна за 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович відсутній 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 



„За”– 18+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 12 (6+6). 
 

Після заяв депутатів щодо технічних несправностей карток, відбулась перереєстрація ( 25 

депутатів і міський голова). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на повторне голосування пропозицію прийняти 

проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 6 (1+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження структури штатного розпису 

бібліотек міста» прийняти як рішення сесії (додається рішення №21). 
 

ХХV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу культури Джус С. М. про внесення змін в додаток № 2 до 

рішення ХІІІ сесії міської ради VII скликання від 06 жовтня 2016 року № 22, яка 

повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданнях депутатських комісій, зауважень 

та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

29 Шайнога Юрій Миколайович відсутній 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович не голосував 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін в додаток № 2 до рішення ХІІІ 

сесії міської ради VII скликання від 06 жовтня 2016 року № 22» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №22). 
 

ХХVІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу культури Джус С. М. про внесення доповнень до додатку 

№ 2 рішення ХVI сесії міської ради VII скликання від 15.12.2016р. № 39 «Про Програму 

державних,міських, професійних свят та пам’ятних дат у м. Шепетівці на 2017 – 2020рр.», 

яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданнях депутатських комісій, 

зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  утрималася 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 25, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 1 

голос міського голови +5. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень до додатку № 2 рішення 

ХVI сесії міської ради VII скликання від 15.12.2016р. № 39 «Про Програму 

державних,міських, професійних свят та пам’ятних дат у м. Шепетівці на 2017 – 2020рр.»» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №23). 
 

ХХVІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань кадрової та режимно-секретної роботи 

Адамця В. П. про внесення змін та доповнень в штат апарату міської ради та виконавчого 

комітету, виконавчих органів Шепетівської міської ради, який повідомив, що проект 

рішення розглянуто на засіданнях депутатських комісій, зауважень та доповнень до 

проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записалось 2 депутати (Сорока Д.Л. – помилково). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. з запитанням в чому нагальна потреба 

введення вказаної штатної одиниці. 

 Міський голова Полодюк М. І. не голосував 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



 

Адамець В.П. повідомив, що розпорядженням Кабінету Міністрів України було прийнято 

план про затвердження заходів із впровадження системи енергетичного менеджменту в 

бюджетних установах.  
 

Начальник управління економічного розвитку Гринь О.М. доповнив виступ Адамця В.П. 

та повідомив, що вказане розпорядження зобов’язує на місцевому рівні впровадити 

енергетичний менеджмент в бюджетних установах, Агентство з питань 

енергоменеджменту розробило певний алгоритм впровадження в бюджетних установах 

серед складових, якого є створення відповідного структурного підрозділу, що буде 

займатися такими питаннями; відносно цього алгоритму це прийняття програмних 

документів, подання відповідних розрахунків, які пов'язані з моніторингом, розроблення 

пропозицій, пошуку інвестора для заходів, які пов'язані з економним використанням 

енергетичних ресурсів і вжиття інших заходів, що дадуть можливість зекономити 

бюджетні кошти. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

Записалось 2 депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з повідомленням, що збереження 

енергії, енергоресурсів дуже важливо сьогодні та запропонувала підтримати даний проект 

рішення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. з повідомленням того, що вона проти 

розширення штату міськвиконкому, але зважаючи на досвід Хмельницької міської ради , 

де спеціаліст інвестиційного відділу міськвиконкому розробив проекти і направив такий 

проект на фінансову корпорацію «Північна фінансова корпорація NEFCO, яка надала 

Хмельницькому 16 млн. грн. на навчальні заклади. Запропонувала підтримати проект 

рішення. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  утрималася 



„За”– 18+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – 6, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 6 (1+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін та доповнень в штат апарату 

міської ради та виконавчого комітету, виконавчих органів Шепетівської міської ради» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №24). 
 

 

 

ХХVІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про внесення змін до рішень сесій міської ради, яка повідомила, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до  

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович утримався 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 



„За”– 25+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 5. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішень сесій міської ради» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №25). 
 

 

ХХІХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про припинення права користування земельною ділянкою згідно із ст. 141 

Земельного кодексу України, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 



„За”– 23+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про припинення права користування земельною 

ділянкою згідно із ст. 141 Земельного кодексу України» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №26). 
 

 

ХХІХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання згоди на об’єднання земельних ділянок комунальної 

власності, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських 

комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 



„За”– 25+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 5. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання згоди на об’єднання земельних ділянок 

комунальної власності» прийняти як рішення сесії (додається рішення №27). 
 

 

ХХХІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) згідно із ст. 123 Земельного кодексу України, яка повідомила, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив за технічну помилку «п.4» виправити на «п.2» 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з правками «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 



„За”– 25+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 5. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) згідно із ст. 123 Земельного кодексу України» прийняти як рішення 

сесії (додається рішення №28). 
 

ХХХІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про продовження терміну дії дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із ст. 118. 121 Земельного кодексу 

України для індивідуального садівництва, яка повідомила, що проект рішення розглянуто 

на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не 

надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 



„За”– 24+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 6 (1+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про продовження терміну дії дозволу на 

виготовлення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із ст. 118. 

121 Земельного кодексу України для індивідуального садівництва» прийняти як рішення 

сесії (додається рішення №29). 
 

ХХХІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарський будівель і споруд (присадибна ділянка) та затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу 

України, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських 

комісій, пропозиція профільної комісії п.п. 1.5 голосувати окремо. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - п.п. 1.5 «Голікову Олександру Анатолійовичу 

для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) по вул. Яворського, 90 орієнтовною площею земельної ділянки 1000 

кв. м із земель житлової та громадської забудови за рахунок земель комунальної 

власності» голосувати окремо. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної комісії - 

п.п. 1.5 голосувати окремо. Пропозиція приймається 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 



„За”– 21+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 8 (3+5). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти п.п. 1.5 

«Голікову Олександру Анатолійовичу для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Яворського, 90 

орієнтовною площею земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової та громадської 

забудови за рахунок земель комунальної власності» як підпункт рішення сесії. Пропозиція 

не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час 

голосування. 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович утримався 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович не голосував 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна проти 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 



„За”– 6 „проти” – 1, „утримались” – 14+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 9 (4+5). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з змінами (без п.п. 1.5.) та зміненою нумерацією підпунктів першого пункту                         

«в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

16 Одуд Богдан Михайлович утримався 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович утримався 

26  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович утримався 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович відсутній 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 



„За”– 23+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарський будівель і споруд (присадибна ділянка) та 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 

121 Земельного кодексу України» прийняти як рішення сесії (додається рішення №30). 
 

ХХХІV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України, яка повідомила, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, по п.2 було дане доручення 

відділу з питань регулювання земельних відносин управління житлово-комунального 

господарства та з питань регулювання земельних відносин довести до відома особам щодо 

рішення депутатської комісії про необхідність погодження у вигляді висновків 

відповідних служб щодо наявності або відсутності обмежень у використанні земельної 

ділянки для подальшого розгляду питання про затвердження відповідної документації на 

пленарному засіданні сесії міської ради. 
 

Голова комісії з питань земельних відносин, архітектури та будівництва, охорони 

навколишнього середовища Синюта В.В. який повідомив, що при підготовці документів 

землевпорядник проходить обхідний лист (лист погодження). Повідомив, що по всіх 

земельних ділянках, які внесені в проекті рішення є висновки. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача/співдоповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту 

рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 



„За”– 20+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 10 (5+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та затвердження проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №31). 
 

ХХХV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) та затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), яка повідомила, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович відсутній  

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 



„За”– 24+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 6 (2+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на виготовлення технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості) та затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)» прийняти як 

рішення сесії (додається рішення №32). 
 

ХХХVІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки згідно із ст. 42 Земельного кодексу України, яка повідомила, що проект рішення 

розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення 

не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 



„За”– 25+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 5 (1+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки згідно із ст. 42 Земельного кодексу України» прийняти як 

рішення сесії (додається рішення №33). 
 

ХХХVІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) ОСББ 

«Європейський 36», яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 



„За”– 26+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 4. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) ОСББ «Європейський 36»» прийняти як рішення сесії (додається рішення 

№34). 
 

ХХХVІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про поновлення договору оренди земельної ділянки згідно із ст. 33 Закону 

України «Про оренду землі», яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, на засіданні профільної комісії надійшла пропозиція по п.2 

«Поновити Майданцю Віталію Івановичу строком на 5 років (до _____ 2023 р.) договір оренди 

земельної ділянки площею 4236 кв. м по вул. Подільській, 76 (кадастровий номер 

6810700000:01:010:0145) для будівництва та обслуговування будівель торгівлі. Зобов’язати 

орендаря у місячний термін підписати договір оренди (додаткову угоду) земельної ділянки та 

протягом 10 днів від підписання договору (додаткової угоди) провести його (її) державної 

реєстрації» змінити термін на                       « …1 рік….». 
 

Секретар міської ради Кикоть М.Ю. нагадав, що рішення комісії - змінити термін на                                       

« …1 рік….» виникло, у зв’язку з тим, що не складений новий договір оренди землі та 

підприємець має заборгованість . 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з змінами «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 23+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 7 (3+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про поновлення договору оренди земельної ділянки 

згідно із ст. 33 Закону України «Про оренду землі»» прийняти як рішення сесії (додається 

рішення №35). 
 

ХХХІХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок, яка 

повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень 

та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку 

з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

„За”– 16+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 13 (9+4). 
 

Після звернень депутатів міської ради щодо несправностей ситеми міський голова 

Полодюк М.І. поставив на повторне голосування пропозицію прийняти проект рішення 

«за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна не голосувала 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

19 Прохорчук Валентина Павліна  не голосувала 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович утримався 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 



„За”– 25+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 5 (1+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про проведення експертної грошової оцінки 

земельних ділянок» прийняти як рішення сесії (додається рішення №36). 
 

ХL. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про внесення доповнень в Програму регулювання та розвитку земельних 

відносин у м. Шепетівка на 2016-2018 роки, яка повідомила, що проект рішення 

розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення 

не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 



„За”– 24+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 6 (2+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень в Програму регулювання та 

розвитку земельних відносин у м. Шепетівка на 2016-2018 роки» прийняти як рішення 

сесії (додається рішення №37). 
 

ХLІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки згідно із ст. 124 Земельного кодексу України (оренда), яка 

повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень 

та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записався 1 депутат. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат мыськоъ ради Федоров В.Б., який нагадав, що вже виділялась 

одна земельна ділянка ( десь біля с.Судилків) на встановлення сонячних батарей та 

запитав чи проводиться на тій виділенній земельній ділянці якісь роботи. 
 

Голова комісії з питань земельних відносин, архітектури та будівництва, охорони 

навколишнього середовища Синюта В.В. повідомив, що земельна ділянка виділена між 

Шепетівкою і с.Судилків та процедура виготовлення документації затягнулась, нагадав 

про ще одну виділену ділянку дочірньому підприємству «Сварог Вест Груп» заводу по 

переробці соломи в електроенергію. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

Записалось 3 депутати ( Потапова Г.Л. помилково). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Сікора І.В. щодо непроведеної роз’яснювальної 

роботи серед населення, мешканці того району мають там самовільно зайняті городи, але 

вони вже засаджені, і перед тим як приймати рішення, потрібно розказати людям про 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



плани на цій земельній ділянці. Запропонувала відкласти на довивчення даний проект 

рішення.  
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що в залі присутні представники даної фірми, 

які погоджуються виїхати на місце і через голову квартального комітету провести зустріч 

з мешканцями названого району. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради, голова комісії з питань земельних відносин, 

архітектури та будівництва, охорони навколишнього середовища Синюта В.В., який 

повідомив, що вказана земельна ділянка належить до «земель промислового 

призначення», звернувся до присутніх депутатів з проханням підтримати даний прпоект 

рішення, так як це хороша інвестиція в місто та нові робочі місця. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є потреба надати слово 

для виступу керівнику Товариству з обмеженою відповідальністю «СМАРТ ЕКО 

ЕНЕРДЖІ». Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Сікори І.В. – відкласти проект рішення на довивчення. Пропозиція не приймається, в 

зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

„За”– 5 „проти” – 3, „утримались” – 13+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 9 (5+4). 
 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосував 

3 Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович утримався 

10 Костюк Володимир Володимирович проти 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

12  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович утримався 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

18  Потапова Галина Лук’янівна проти 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович утримався 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович проти 

23 Сікора Інна Володимирівна за 

24 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

25  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

26  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

27 Федоров Валерій Борисович утримався 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 



Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 25+1 голос міського голови „проти” – 1, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 4. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із ст. 124 Земельного кодексу 

України (оренда)» прийняти як рішення сесії (додається рішення №38). 
 

ХLІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника юридичного відділу Бабась Г.І. про участь у всесвітній ініціативі 

«Громада дружня до дітей та молоді», започаткованої Дитячим фондом ООН UNISEF, яка 

повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень 

та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна проти 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 



„За”– 22+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8 (3+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про участь у всесвітній ініціативі «Громада дружня 

до дітей та молоді», започаткованої Дитячим фондом ООН UNISEF» прийняти як рішення 

сесії (додається рішення №39). 
 

ХLІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника юридичного відділу Бабась Г.І. про внесення змін в додаток до 

рішення XXVII (позачергової) сесії міської ради VII скликання «Про відмову від договору 

концесії в односторонньому порядку та повернення майна», яка повідомила, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записалось 5 депутатів ( Микитюк Т.М., Собчук Н.М., Сорока Д.Л., Потапова 

Г.Л. – помилково). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. з запитанням – чи поданий позов до 

суду про повернення майна договору концесії. 
 

Бабась Г.І. повідомила, що тиждень назад поданий позов до суду та пояснила, що 

представники ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» попередньо звертались з листами про згоду 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував  

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович не голосував 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



на передачу майна, після того, як з'явилася заява про те, що наміру передавати майно вони 

не мать, тоді і був підготовлений позов до суду. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 22+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін в додаток до рішення XXVII 

(позачергової) сесії міської ради VII скликання «Про відмову від договору концесії в 

односторонньому порядку та повернення майна»» прийняти як рішення сесії (додається 

рішення №40). 
 

ХLІV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника юридичного відділу Бабась Г.І. про внесення змін в додатки №4 

та №5 рішення XII сесії міської ради VI скликання від 09 серпня 2011 року №12 «Про 

затвердження в оперативне управління або повне господарське відання комунального 

майна територіальної громади, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував  

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович не голосував 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович утримався 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 21+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін в додатки №4 та №5 рішення XII 

сесії міської ради VI скликання від 09 серпня 2011 року №12 «Про затвердження в 

оперативне управління або повне господарське відання комунального майна 

територіальної громади» прийняти як рішення сесії (додається рішення №41). 
 

ХLV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І. про передачу на баланс Комунального 

некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної 

допомоги Шепетівської міської ради» основних засобів, який повідомив, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував  

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 



Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити 

Записався 1 депутат. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з проханням – не підтримувати даний 

проект рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 17+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – 6, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про передачу на баланс Комунального 

некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної 

допомоги Шепетівської міської ради» основних засобів» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №42). 
 

ХLVІ. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався  

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович утримався 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна утрималася 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 



СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В. О. про стан виконання 

міського бюджету за січень-березень 2018 року, який повідомив, що проект рішення 

розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення 

не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записався 1 депутат. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. з запитанням – на скільки в І кварталі 

був перевиконаний бюджет. ( Дрищ В.О. відповів – на 4, 2 %). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. – скільки коштів за І квартал було 

виділено на придбання комп'ютерної техніки або якогось іншого обладнання для 

навчальних закладів міста. ( Дрищ В.О. відповів, що в «Різному» підготовлено детальну 

інформацію про кошти, що виділялись на навчальні заклади міста). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити, 

зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 23+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 7 (2+5). 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про стан виконання міського бюджету за січень-

березень 2018 року» прийняти як рішення сесії (додається рішення №43). 
 

ХLVІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Депутата міської ради Синюту В.В. про підтримку звернення Президента 

України до Вселенського Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію 

Православної церкви в Україні, який повідомив, що проект рішення розглянуто на 

засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача (Немає), чи є бажаючі виступити. Записався 1 депутат. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В., який висловив власну думку та 

наголосив на тому, що органи місцевого самоврядування повинні вирішувати проблеми 

місцевого характеру, а на загальнодержавному (відповідно Конституції України). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович утримався 

11  Курганський Олександр Олексійович не голосувала 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна утримався 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна утримався 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосувала 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна утрималася 



„За”– 19+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – 4, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про підтримку звернення Президента України до 

Вселенського Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію Православної 

церкви в Україні» прийняти як рішення сесії (додається рішення №44). 
 

ХLVІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В. О. про укладання угоди між 

Шепетівською міською радою та Шепетівською районною радою, який повідомив, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до 

проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача,чи є бажаючі виступити, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 24+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 6 (1+5). 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович за 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про укладання угоди між Шепетівською міською 

радою та Шепетівською районною радою» прийняти як рішення сесії (додається рішення 

№45). 
 

ХLІХ. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику управління економічного розвитку 

Гриню О.М., який повідомив, що після процедури голосування по проекту рішення «Про 

затвердження протоколів засідання конкурсної комісії для підготовки та проведення 

конкурсу з продажу будівлі міського центру культури та дозвілля ім. М. Островського 

разом із земельною ділянкою» було оперативно відпрацьовано з нотаріусом подальше 

укладання договору, вимога нотаріуса - щоб в рішенні сесії була внесена норма, яка 

передбачає перехід права власності після проведення остаточних розрахунків за об'єкт 

приватизації. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію повернутися до 

розгляду проекту рішення «Про затвердження протоколів засідання конкурсної комісії для 

підготовки та проведення конкурсу з продажу будівлі міського центру культури та 

дозвілля ім. М. Островського разом із земельною ділянкою» для внесення доповнень в 

рішення №18. Пропозиція приймається 

„За”– 23+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 7 (2+5). 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович за 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович за 

21  Пустовойт Олександр Степанович не голосував 

22 Синюта Володимир Володимирович за 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 



 

Начальник управління економічного розвитку Гринь О.М. повідомив зміни, які 

пропонується внести в проект рішення, зокрема: пунк 3 проекту рішення пропонується 

доповнити абзацом шостим «Перехід права власності до переможця конкурсу з продажу 

об'єкта приватизації будівлі міського центру культури та дозвілля ім. М. Островського 

разом із земельною ділянкою площею 2173 м² зазначеного кадастрового номеру                                         

по вул. Героїв Небесної Сотні 50, відбудеться після остаточного розрахунку відповідно 

п’ятого абзацу пункту 3 даного рішення». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію внести названі зміни 

та доповнення в рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 21+1 голос міського голови „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 9 (3+6). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Внести зміни в рішення №18 «Про затвердження протоколів засідання 

конкурсної комісії для підготовки та проведення конкурсу з продажу будівлі міського 

центру культури та дозвілля ім. М. Островського разом із земельною ділянкою». 
 

L. 

 «Різне» 
 

На виступи записалися 6 депутатів міської ради і міський голова. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

2 Бунечко Алла Вікторівна за 

3 Верхогляд Михайло Іванович за 

4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7  Глушківський Владислав Станіславович за 

8 Дідук Надія Миколаївна відсутня 

9  Кикоть Микола Юрійович за 

10 Костюк Володимир Володимирович не голосував 

11  Курганський Олександр Олексійович за 

12  Кушик Станіслав Володимирович за 

13 Літвін Юлія Віталіївна відсутня 

14  Мазаєв Володимир Васильович за 

15 Микитюк Тамара Миколаївна за 

16 Одуд Богдан Михайлович за 

17  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

18  Потапова Галина Лук’янівна за 

19 Прохорчук Валентина Павліна  за 

20  Примак Віталій Олександрович не голосував 

21  Пустовойт Олександр Степанович за 

22 Синюта Володимир Володимирович відсутній 

23 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

24 Собчук Наталія Миколаївна за 

25  Сорока Дмитро Леонідович за 

26  Спеціальний Павло Андрійович за 

27 Федоров Валерій Борисович не голосував 

28 Холява Петро Ярославович відсутній 

29 Шайнога Юрій Миколайович за 

30  Яковлева Наталія Василівна за 



ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Курганський О.О. з пропозицією підготувати 

звернення від виконкому до Верховної Ради України, Президента та Кабінету Міністрів 

України щодо упорядкування розрахунків за газ. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Примак В.О., який висловив думку щодо ремонту 

доріг по вулиці Героїв Небесної Сотні та Старокостянтинівському шосе та попросив 

надалі повідомляти та запрошувати депутатів міської ради на засідання тендерного 

комітету.  
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Сорока Д.Л. з пропозицією ставити кулер з водою на 

засідання сесії міської (а не в пляшках). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Кушик С.В. з запитанням до начальника юридичного 

відділу – чи повинен депутат міської ради відпрацювати зміну  за основним місцем 

роботи, яку пропустив, бо був присутнім на засіданні сесії міської ради. 
 

Міський голова Полодюк М.І. порадив депутату звернутися до спеціаліста по трудовому 

законодавству після закінчення пленарного засідання, який надасть вичерпну інформацію 

та розкаже про всі законодавчі акти. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Верхогляд М.І. з зверненням до депутата міської 

ради, керівника ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» Пустовойта О.С. щодо звернення 

мешканців міста з запитанням про відключення від централізованого опалення 

працівниками товариства та завищені ціни. 
 

Пустовойт О.С. повідомив, що відповідно до чинного законодавства технічні умови 

надаються всім без винятку, а громадяни мають право самі вибирати компанію, яка їм 

переобладнає та встановить індивідуальне опалення. Наголосив, що з боку працівників 

товариства ніякого тиску і лобіювання немає, попросив депутата Верхогляда М.І. якщо 

випадки, названі депутатом трапляються, тоді направляти громадян до Пустовойта О.С. 

для вирішення питань. 
 

 

ВИСТУПИЛИ: Міський голова Полодюк М.І. довів до відома присутніх депутатів про 

результати засідання комісії з питань техногенно-екологічної безпеки та зміст протоколу 

комунальних систем України про зобов’язання дирекції ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» 

провести певні дії щодо процедури передачі майна, яке знаходиться в концесії до 

комунальної форми власності,  про борг за поставлений газ та запитав в Пустовойта О.С 

про те як ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» планує розраховуватися за борг, який зростає. 
 

Пустовойт О.С. відповів, що офіційна сума боргу перед Нак Нафтогазом 64 млн. грн., 

надав роз’яснення про борги, судові рішення, роботу товариства та погашення боргу. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в керівника ТОВ «Шепетівка Енергоінвест»  

Пустовойта О.С. про гарантію початку опалювального сезону 2018-2019 рр.. 
  

Пустовойт О.С. відповів, що бере на себе відповідальність та повідомив про підготовку до 

опалювального сезону 2018-2019. 
 

ВИСТУПИЛИ: Секретар міської ради Кикоть М.Ю., який довів до відома присутнім 

депутатам міської ради звернення мешканців вул.Української, 106 та 108 щодо вирішення 

питання про виділення коштів на облаштування дитячого майданчика для сімей 

шепетівчан, зокрема сертифікованих конструкцій. 
 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. надав детальну інформацію на запити 

депутатів міської ради Собчук Н.М. та Бунечко А.В., зокрема назвав суми, які виділено  на 

галузь освіти за 2017 рік ( та додав, що в Додатку 6 до рішення сесії про виконання 

міського бюджету висвітлена вся інформація). 

 



Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що дана інформація буде висвітлена в ЗМІ і 

надана депутатам як відповідь на депутатський запит. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що порядок денний сесії та список бажаючих 

виступити вичерпаний. 

 

Міський голова Полодюк М.І. оголосив ХL сесію міської ради VІІ скликання закритою. 

 

Прозвучав Державний Гімн України. 

 

 

Міський голова                                                                      Полодюк М.І. 

 

 

 

 

 

 

 

Список  

депутатів присутніх на засіданні ХL сесії міської ради VII скликання  

07 червня 2018 року 



 

Список присутніх, запрошених 

на засіданні ХL сесії міської ради VІІ скликання   

07 червня 2018 року 

1.   Биков Віталій Петрович Позафракційний 

2.  Бунечко Алла Вікторівна Партія  «Блок Петра Порошенка 

«Солідарність» 

3.  Верхогляд Михайло Іванович ВО «Свобода» 

4.   Веселкова Галина Петрівна Радикальна партія Олега Ляшка 

5.   Волоткевич Ігор Васильович ВО «Свобода» 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна Позапартійна  

7.   Глушківський Владислав Станіславович Безпартійний 

8.  Дідук Надія Миколаївна Політична партія «Сила громад» 

9.   Кикоть Микола Юрійович Безпартійний  

10.  Костюк Володимир Володимирович Політична партія «За конкретні справи» 

11.   Курганський Олександр Олексійович Безпартійний  

12.   Кушик Станіслав Володимирович ВО «Свобода» 

13.  Літвін Юлія Віталіївна ВО «Батьківщина» 

14.   Мазаєв Володимир Васильович Аграрна партія України 

15.  Микитюк Тамара Миколаївна Політична партія «За конкретні справи» 

16.  Одуд Богдан Михайлович ВО «Свобода» 

17.   Пісарцов Дмитро Валерійович ВО «Свобода» 

18.   Потапова Галина Лук’янівна Аграрна партія України 

19.  Прохорчук Валентина Павліна  ВО «Батьківщина» 

20.   Примак Віталій Олександрович Політична партія «Об’єднання «Самопоміч» 

21.   Пустовойт Олександр Степанович Політична партія «Сила громад» 

22.  Синюта Володимир Володимирович Партія  «Блок Петра Порошенка 

«Солідарність» 

23.  Сікора Інна Володимирівна ВО «Батьківщина» 

24.  Собчук Наталія Миколаївна Безпартійна 

25.   Сорока Дмитро Леонідович Безпартійний  

26.   Спеціальний Павло Андрійович Безпартійний 

27.  Федоров Валерій Борисович Безпартійний 

28.  Холява Петро Ярославович ВО «Свобода» 

29.  Шайнога Юрій Миколайович Аграрна партія України 

30.   Яковлева Наталія Василівна Безпартійна  



 

1. Літвінчук Євгена Олександрівна            - журналіст міськрайонної громадсько-                

                                                                      політичної газета «Шепетівський вісник» 

 

2. Мазярчук Тетяна Миколаївна                 - журналіст ТОВ ТРК «Like TV» 

 

3. Тимощук Інна Олегівна                           - юрист ТОВ ТРК «Like TV» 

 

4. Літвінчук Олег Олегович                      - відеорепортер телерадіокомпанії «Лайк ТВ» 

 

5. Наумець Людмила Миколаївна              - голова громадської організації Шепетівська      

                                                                      спілка захисту прав дітей та молоді з  

                                                                      інвалідністю внаслідок інтелектуальних  

                                                                      порушень та інших особливостей розвитку  

                                                                      «Діти Сонця» 

 

6. Остапчук Анатолій Анатолійович           - начальник адміністративно-комунальної  

                                                                              інспекції  
 

7. Погребняк Ірина Леонідівна                  - журналіст обласного інформаційно-  

                                                                            аналітичного тижневика « День за Днем» 

8. Шпак Дмитро Миколайович                  - фотокореспондент обласного інформаційно-   

                                                                          аналітичного  тижневика « День за Днем» 

9. Ординська Валентина Миколаївна         - начальник Шепетівського відділення               

                                                                      Славутської ОДПІ 

 

10. Рибак Євген Геннадійович                     - директор ДЮСШ 

 

11. Герасимчук Микола Васильов               - керівник ТОВ «Смарт Еко Енерджі» 

 

 

Присутні громадяни міста, ініціативна група від спілки підприємців ( 11 чоловік), 

представники громадської організації Шепетівська спілка захисту прав дітей та молоді з                                                                       

інвалідністю внаслідок інтелектуальних порушень та інших особливостей розвитку                                                                       

«Діти Сонця» ( 6 чоловік). 

 

 

 

 

 


